

逢甲大學 2016 年【秋季班】外國學生入學獎學金獲獎名單(馬來西亞雙聯學制)

Feng Chia University Recipients of International Student Scholarship for Fall 2016

(Double degree , Malaysia)

1. 公告本校 2016 年外國學生【秋季班】馬來西亞雙聯學制第二、三梯次入學獎學金錄取名單(共計 6 名)。

The recipients of International Student Scholarship for Fall 2016 are 6 as follows. (Double degree , Malaysia)

2. 獎學金分全額學雜費獎學金及半額學雜費獎學金兩種，不包含住宿費、生活費、書籍費及保險費，於 2016 年 10 月及 2017 年 3 月核發一學年入學獎學金。

FCU offers two kinds of Scholarship. Type A provides Full Tuition Fee, type B provides Half Tuition Fee for the one academic year. The Scholarship does not include Housing and Living Expenses, Book fees and Insurance fees. The award is transferred semiannually to recipients' accounts in October 2016 and March 2017.

3. 受獎生須於當年度已完成註冊繳費及選課，始得領取獎學金。

Students must have completed registration and course selection procedures for the academic year for which the scholarship is awarded.

系所/Program	學位/Degree	姓名/ Full name	獎學金種類 /Scholarship	國籍 /Nationality
中國文學系 Chinese Literature	學士 Bachelor	馬慧怡 Beh Hui Yi	半額學雜費 Half Tuition	馬來西亞 Malaysia
中國文學系 Chinese Literature	學士 Bachelor	謝宇恆 Chai Yi Heng	半額學雜費 Half Tuition	馬來西亞 Malaysia
中國文學系 Chinese Literature	學士 Bachelor	吳婉盈 Goh Wan Ying	半額學雜費 Half Tuition	馬來西亞 Malaysia
中國文學系 Chinese Literature	學士 Bachelor	蔡廉偉 Chua Lian Wei	全額學雜費 Full Tuition	馬來西亞 Malaysia
中國文學系 Chinese Literature	學士 Bachelor	謝穎綺 Corinne Cheah Bei Jen	全額學雜費 Full Tuition	馬來西亞 Malaysia
中國文學系 Chinese Literature	學士 Bachelor	伍婉欣 Yvonne Ng Yuin Yan	全額學雜費 Full Tuition	馬來西亞 Malaysia

